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Dr. Kövér László Úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 90 . § (1) bekezdése alapján kérdést kívánok intézni a belügyminiszterhez
„Meg kell-e védeni a békés állampolgárokat a baloldali tüntetőkkel szemben?” címmel .

A választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

2011 . március 24-én reggel 8 órakor került sor a tatabányai Sárberki Általános Iskol a
felújítást követ ő ünnepélyes átadására . A helyszínre érkezve azt tapasztaltam, hogy a
tanintézmény bejáratánál, közterületen, egy molinóval felszerelt kb . 30 fős tüntető csoport
várta az ünnepségre érkezőket. Pártom helyi vezetőjeként gyakran kellett rendezvényt
bejelentenem. A bejelentésnek tartalmaznia kellett az esemény fő felelősét, a várható
létszámot, ennek függvényében a rendez ők számát, leírva, hogy mi alapján ismerhetőek fel
(általában láthatósági mellény, vagy rendező feliratú kitűző t szoktunk megnevezni) .

Ezen szempontok alapján vizsgáltam a demonstrálókat, de sem a felelős személyét, sem a
rendezőket nem ismertem fel a csoportosulásban .

Szintén tapasztalatból tudom, hogy a városban nincs olyan bejelentett, közterületen tartot t
rendezvényünk, lehet ez akár egy megemlékezés, egy ünnepség, vagy egy demonstráció, aho l
a rendőrség ne jelenne meg. Jelenlétüket, elmondásuk szerint, a rendezvényen résztvev ők, a
békés járókelők, és – demonstráció esetén – a tüntetés célszemélyének, -személyeinek, illetv e
tárgyának védelme igazolja.

Csodálkozva tapasztaltam, hogy az iskola környékén egyetlen rend őrt sem lehetett látni .

Mivel sem rendőrt, sem rendezőt nem láttam a helyszínen, ezért felmerült bennem az a
gondolat, hogy ez esetleg egy be nem jelentett demonstráció .



A helyzet tisztázása érdekében felhívtam a Tatabányai Rend őrkapitányság Közrendvédelmi
Osztályát, ahol kérdésemre azt a választ kaptam (több körös érdeklődést követően), hogy az
eseményt a Magyar Szocialista Párt helyi szervezete nevében valaki bejelentette.

Tudom, hogy a rendőri biztosítás nem kötelez ő ebben az esetben, de kérdezem: az a tény,
hogy a helyszínen megjelentek magas rangú hivatalos személyek (államtitkár, országgy űlés i
képviselők, polgármester, alpolgármester, önkormányzati képviselők), nem indokolták volna
a rendfenntartó erők jelenlétét?

Itt jegyezném meg azt, hogy bennem, jobbikos politikusként, magyar állampolgárként, nem a
hagyományos magyar viseletre emlékeztető , fekete-fehér ruházat kelt félelmet, hanem a
feldühödött széls őbaloldali tüntetetők. Érzéseimet a médiából ismert esetek is alátámasztják
(jobboldali politikusokat ért atrocitások, Hír Tv operatőrének megtámadása . . . )

A vonatkozó törvényi szabályozást ismerem, a helyi rendőri vezetés mérlegelési jogkörével
tisztában vagyok, ezért inkább Miniszter Úr elvi állásfoglalását kérném !

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2011 . március 25.
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